

## အစုရှယ်ယာရှင်များသို့ မြန်မာနိုင်ငံသားများဘဏ်၏ အမှုဆောင်အရာရှိချုပ်ခန့်အပ်ခြင်းအား အသိပေးအကြောင်းကြားခြင်း

၁။ မြန်မာနိုင်ငံသားများဘဏ်လီမိတက်သည် ၁၉၉၂ ခုနှစ်တွင် စတင်တည်ထောင်ခဲ့ပြီး ယခုလျှင် နှစ်ပေါင်း (၂၉)နှစ်တိုင်ရှိခဲ့ပြီဖြစ်ကာ ဘဏ်ခွဲပေါင်း (၄၇)ဘဏ်နှင့် ဘဏ်ဝန်ထမ်းဦးရေစုစုပေါင်း (၈၀၀) ကျော်ရှိထားပြီး အရည်အချင်းပြည့်ဝသော ဘဏ်တစ်ခုဖြစ်ပါသည်။ MCB သည် ချေးငွေများ (loans)၊ စာရင်းပိုထုတ်ချေးငွေများ (overdrafts) ၊ အငှားဝယ်ဝန်ဆောင်မှုများ (Hire-Purchase services) ၊ ငွေလွှဲဝန်ဆောင်မှုများ (remittance services) ၊ နိုင်ငံတကာကုန်သွယ်ရေး ဝန်ဆောင်မှုများ (international trade services) စသည်ဖြင့် ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်သူများ၏ လိုအပ်ချက်နှင့် ကိုက်ညီသည့် ဝန်ဆောင်မှု၊ Product အမျိုးမျိုးဖြင့် SME နှင့် Retail ကဏ္ဍများတွင် တက်ကြွစွာလုပ်ကိုင်လျက်ရှိပါသည်။ ထို့အတူပင် MCB သည် အပ်ငွေဝန်ဆောင်မှုများ နှင့် ဘဏ်လုပ်ငန်းဆိုင်ရာငွေလွှဲပြောင်းခြင်း ဝန်ဆောင်မှုများဖြစ်သည့် Savings, Fixed Deposit, Call/Current, နိုင်ငံခြားငွေစာရင်းများ၊ Remittance နှင့် Payment ဝန်ဆောင်မှုများ အစရှိသည့် Customer များ၏ အပ်ငွေနှင့် ငွေလွှဲ လိုအပ်ချက်များကို ကျယ်ပြန့်စွာ ဝန်ဆောင်မှု ပေးလျက်ရှိပါသည်။

၂။ MCB သည် နိုင်ငံတကာ စံနှုန်းနှင့်အညီ ဘဏ်လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုများ၊ ဝန်ဆောင်မှု Product များ ခိုင်မာစွာ ဖန်တီးနိုင်စေရန်အတွက် သိသာသော ခြေလှမ်းများဖြင့် ခေတ်မီတိုးတက်သော ဘဏ်အဖြစ်ပြောင်းလဲမှုများ လုပ်ဆောင်လျက်ရှိပြီး ထိုသို့လုပ်ဆောင်ရာတွင် လုပ်ငန်းပိုင်ဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်ပြီး အတွေ့အကြုံရှိကာ ဘဏ်ကိုအရှိန်အဟုန်ဖြင့် တိုးတက်မှုများလုပ်ဆောင်နိုင်မည့် အမှုဆောင်အရာရှိချုပ် ခန့်အပ်ရန် မြန်မာနိုင်ငံသားများဘဏ် ဒါရိုက်တာအဖွဲ့က ဆုံးဖြတ်ခဲ့ပါသည်။

၃။ မြန်မာနိုင်ငံသားများဘဏ် (MCB) ၏ အမှုဆောင်အရာရှိချုပ် အဖြစ် Mr. Govinda Gurung အား ခန့်အပ်ခွင့် ပြုပါရန် တင်ပြခဲ့မှုအပေါ် မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်က ၁၆ ရက်၊ နိုဝင်ဘာလ၊ ၂၀၂၁ ရက်စွဲပါ စာအမှတ် မဗဘ/MP/FIR/ဘဏ်စိစစ်/ထွေ(၅၃၇/၂၀၂၁) အရ Mr. Govinda Gurung အား မြန်မာနိုင်ငံသားများဘဏ်၏ အမှုဆောင်အရာရှိချုပ် (Chief Executive Officer) အဖြစ် ခန့်အပ်ခွင့်ပြုခဲ့ပါသည်။

၄။ Mr. Govinda Gurung သည် Commercial Banking နှင့်ပတ်သတ်ပြီး (၂၅)နှစ်ကျော်ကြာ ဘဏ်လုပ်ငန်း လုပ်သက်အတွေ့အကြုံရှိထားသူတစ်ဦး ဖြစ်ပြီး အကြီးတန်းစီမံခန့်ခွဲမှုရာထူးတွင် ဆယ်စုနှစ်တစ်ခုကျော်ကြာ တာဝန်ယူထမ်းဆောင်ခဲ့ဖူးသူဖြစ်ကာ ချေးငွေဆိုင်ရာစီမံခန့်ခွဲမှု၊ အပ်ငွေစုဆောင်းခြင်း၊ ဆုံးရှုံးနိုင်ခြေရှိသော ပိုင်ဆိုင်မှုပစ္စည်းများနှင့် တာဝန်ယူမှုအစုစုစီမံခန့်ခွဲမှု၊ အပ်ငွေ / ချေးငွေဝန်ဆောင်မှု ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာခြင်း၊ ဈေးကွက်ရှာဖွေရေးနှင့် ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်သူများနှင့် ဆက်ဆံရေး စီမံခန့်ခွဲမှု၊ အထွေထွေဘဏ်လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုများ (ကုန်သွယ်မှုဆိုင်ရာ ငွေရေးကြေးရေးလုပ်ငန်းများ၊ ချေးငွေလုပ်ငန်းများ၊ ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်သူများ၏ ဝန်ဆောင်မှု၊ ငွေသားစီမံခန့်ခွဲမှု၊ ကျသင့်ငွေတောင်းခံလွှာများနှင့် ငွေလွှဲပို့မှု၊ ငွေတိုက်လုပ်ငန်းများ)၊ ပေါင်းစပ်ထားသော ဆုံးရှုံးနိုင်ခြေ စီမံခန့်ခွဲမှုဆိုင်ရာ လုပ်ဆောင်ချက်များ ၊ အမှတ်တံဆိပ်နှင့် ကော်ပိုရိတ်ဆက်သွယ်ရေးများ ၊ လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှု နှင့် ယေဘုယျ အုပ်ချုပ်ရေးဆိုင်ရာ / အဖွဲ့အစည်းဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှု အစရှိသည့် ဘဏ်၏ အဓိကကျသော အခန်းကဏ္ဍအသီးသီးကို ကျွမ်းကျင်စွာ လုပ်ဆောင်နိုင်သူတစ်ဦး ဖြစ်ပါသည်။ နီပေါနိုင်ငံ၏ “A class” Commercial Bank တစ်ခုဖြစ်သည့် Civil Bank Limited တွင် CEO အဖြစ် တာဝန် ထမ်းဆောင်ခဲ့ပြီးနောက် ယခုအခါ မြန်မာနိုင်ငံသားများဘဏ်သို့ CEO အဖြစ် လာရောက်တာဝန်ထမ်းဆောင်ခြင်း ဖြစ်ပါတယ်။

၅။ Mr. Govinda Gurung ရဲ့ ဘဏ်လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံများ၊ အုပ်ချုပ်ရေးနှင့် စီမံခန့်ခွဲမှု အတွေ့အကြုံများနှင့် လုပ်ငန်းကျွမ်းကျင်မှုအပြင် ဦးဆောင်နိုင်မှုတို့သည် MCB ဘဏ်၏တိုးတက်ရေးဆိုင်ရာ ရည်မှန်းချက်များအတိုင်း ပိုမိုစနစ်ကျ ကောင်းမွန်တိုးတက်သော ဘဏ်တစ်ခုအဖြစ် ဦးဆောင်လုပ်ကိုင်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အစုရှယ်ယာရှင်များအား အသိပေးအကြောင်းကြား အပ်ပါသည်။

**မြန်မာနိုင်ငံသားများဘဏ်လီမိတက်**